



PETRONAS

# PCIHBV TENDER ADVERTISEMENT

## IS NOW AVAILABLE ONLINE

<https://www.petronas.com/join-us/be-our-partner/pcihbv-tender>



### GARRAF OIL FIELD DEVELOPMENT PROJECT IN THI QAR مشروع تطوير حقل الغراف بذى قار

### TENDER ANNOUNCEMENT إعلان مناقصة / عطاء

PETRONAS Carigali Iraq Holding B.V. (PCIHBV) is engaged in the exploration, development and production operations for the Garraf Oil Field pursuant to a Development and Production Service Contract (DPSC) with Thi Qar Oil Company of the Republic of Iraq. PCIHBV, as the Operator of the Garraf Oil Field, hereby invites prospective bidders with relevant experience and resources to participate in the following tender :

شركة بتروناس كاريجالي العراق القابضة (بتروناس) تقوم بعمليات الاستكشاف والتطوير والإنتاج لحقل الغراف النفطي وذلك بموجب عقد خدمة تطوير وإنتاج حقل الغراف النفطي المبرم مع شركة نفط ذي قار وهي شركة عامة تملّكها الحكومة العراقية. شركة بتروناس وباعتبارها هي المُستَأْنِدُ لـ حقل الغراف النفطي، تدعوا المتعهدين الراغبين من ذوي الخبرة والقدرة للمشاركة في المناقصة التالية:

Tender No. & Title	رقم المناقصة
PCIHBV/2026/HSE/6005 <b>PROVISION OF HSE CASE DEVELOPMENT AND REVALIDATION FOR GARRAF INTEGRATED FACILITIES TERMINAL FOR PETRONAS CARIGALI IRAQ HOLDING B.V. (PCIHBV)</b>	PCIHBV/2026/HSE/6005 تقديم خدمات اعداد وتطوير حالة الصحة والسلامة والبيئة (HSE Case) وإعادة اعتمادها لمنشآت محطة مرافق الغراف المتكاملة لشركة بتروناس كاريجالي العراق القابضة (PCIHBV).
Tender Brief :	ملخص نطاق العمل :
Brief Scope of Works: The Bidder's Scope of Work shall include, but not necessarily limited to, the following: <ul style="list-style-type: none"><li>• Re-development, revalidation and review of Operational HSE Case deliverables through structured workshops (via online conferencing platforms) covering Hazard Identification and Hazard Evaluation Register (HAZID/HER), Bow-Tie Analysis, Matrix of Permitted Operations (MOPO) and Simultaneous Operations (SIMOPS), Performance Standards (PS), HSE Critical Activities Catalogue (CAC), etc.</li><li>• Revalidation of Formal Safety Assessments (FSA) for Garraf Integrated Facilities Terminal (GIFT), including Quantitative Risk Assessment (QRA) study, Fire and Explosion Risk Analysis (FERA), Emergency System Survivability Assessment (ESSA) and Building Risk Assessment (BRA).</li><li>• To develop complete revalidation Operations HSE Case Report for Garraf Integrated Facilities Terminal (GIFT) and associated studies.</li><li>• The Scope of Work is to be completed within eight (8) months.</li></ul>	م الخامس نطاق الاعمال يشمل نطاق عمل مقدم العطاء، دون أن يقتصر على ما يلى <ul style="list-style-type: none"><li>• إعادة تطوير وإعادة اعتماد ومراجعة مخرجات حالة الصحة والسلامة والبيئة التشغيلية (Operational HSE Case) من خلال ورش عمل منتظمة (غير منصات الاجتماعات الافتراضية) تقطي سجل تحديد وتقدير المخاطر (HAZID/HER) ، وتحليل القوس-الرباط (Bow-Tie) ، ومصفوفة العمليات المسموحة بها (MOPO) ، وعمليات التشغيل المتزامنة (Analysis) ، ومصادر الأخطاء (PS) ، ودليل الأشطة المرجحة للصحة والسلامة والبيئة (SIMOPS) ، ومعايير الأداء (CAC) ، وغيرها.</li><li>• إعادة اعتماد تقييمات السلامة الرسمية (Formal Safety Assessments – FSA) ، بما في ذلك دراسة التقييم الكمي للمخاطر (QRA) ، وتحليل مخاطر الحريق والانفجار (FERA) ، وتقييم قابليةبقاء أنظمة الطوارئ (ESSA) ، وتقييم مخاطر المباني (BRA).</li><li>• إعداد تقرير متكامل لإعادة اعتماد حالة الصحة والسلامة والبيئة التشغيلية لمحطة مرافق الغراف المتكاملة (GIFT) والدراسات المرتبطة بها.</li><li>• يجب إنجاز نطاق العمل خلال مدة ثمانية (8) أشهر.</li></ul>
<b>Tender Requirement Mandatory / Minimum Qualifications</b>	متطلبات المناقصة
<ul style="list-style-type: none"><li>• Bidder shall comply with all Scope of Work, Technical Specification and requirements of PCIHBV.</li><li>• Bidder has completed minimum of five (5) HSE Case and safety studies development with PETRONAS or other International Oil and Gas Operators.</li><li>• Bidder shall submit a practical and achievable proposed Project Schedule to complete the entire Scope of Work (completion of all deliverables) within eight (8) months from EFFECTIVE DATE.</li><li>• Bidder must be registered with Ministry of Trade, Republic of Iraq or other relevant Authorities.</li></ul>	<ul style="list-style-type: none"><li>• يتلزم مقدم العطاء بالامتثال الكامل لـ نطاق العمل والمواصفات الفنية وجميع متطلبات شركة بتروناس كاريجالي العراق القابضة (PCIHBV).</li><li>• يجب أن يكون مقدم العطاء قد أنجز ما لا يقل عن خمس (5) حالات صحة وسلامة وبيئة (HSE Case) ودراسات سلامة، بالتعاون مع شركة بتروناس أو مع مشתرين دوليين آخرين في قطاع النفط والغاز.</li><li>• يتبع على مقدم العطاء تقييم جدول زمني مقتضى عملي وقابل للتنفيذ لإكمال كامل نطاق العمل ( بما في ذلك تسليم جميع المخرجات) خلال مدة ثمانية (8) أشهر اعتباراً من تاريخ النفيذ .</li><li>• يجب أن يكون مقدم العطاء مسجل لدى وزارة التجارة في جمهورية العراق أو لدى أي جهة رسمية أخرى ذات صلة.</li></ul>
<b>INSTRUCTION TO TENDER</b>	تعليمات لتقديم العطاءات
1. The Tender is scheduled as follows: <ol style="list-style-type: none"><li>i. Tender Announcement Date: 19 &amp; 20 January 2026</li><li>ii. Deadline for interested Bidder to submit Letter of Interest: 29 January 2026</li><li>iii. Bid Closing Date: 11 February 2026, 1600, hours (Iraq Time, GMT+3)</li></ol>	1. إن التوقيتات المنظمة لجدول أعمال العطاء/المناقصة تكون كما يلى: <ol style="list-style-type: none"><li>i. تاريخ الإعلان عن العطاء/المناقصة: 19 و 20 كانون الثاني 2026</li><li>ii. الموعد النهائي للفترة مقدم العطاء: 29 كانون الثاني 2026</li><li>iii. تاريخ إغلاق عرض الأسعار: 11 شباط 2026 الساعة 1600 (توقيت العراق ، 3+ ساعات من توقيت جرينتش العالمي)</li></ol>
2. Strategy <ol style="list-style-type: none"><li>i. Tender Strategy: Competitive Bidding</li><li>ii. Submission: Via email to <a href="mailto:tender.iraq11@petronas.com.my">tender.iraq11@petronas.com.my</a></li><li>iii. Evaluation: This tender is open competitive bidding with 2 tier evaluation, i.e. Firstly, bidders' technical proposal will be evaluated. Commercial proposal evaluation will be only for technically acceptable bidder which is aligned with Standard Contracting and Procurement Procedures (SCPP) for Petroleum Licensing Rounds Contracts.</li></ol>	2. استراتيوجية المناقصة: <ol style="list-style-type: none"><li>i. استراتيوجية المناقصة: مناقصة تنافسية</li><li>ii. تقديم: مرفق منفصل للمقترح التقني والتجاري.</li><li>iii. التقييم: هذه المناقصة هي مناقصة تنافسية مفتوحة بمرحلتين، اي انه سيتم فتح العروض الفنية للمزیدين او لا ومن ثم العروض التجارية المزابدين الذين تم تاهيلهم فيها فقط والذي يتماشى مع اجراءات التعاقد والشراء الموحدة لعقود التراخيص البترولية.</li></ol>
3. Interested Bidders shall submit your interest to participate to <a href="mailto:tender.iraq11@petronas.com.my">tender.iraq11@petronas.com.my</a>	3. يجب على مقدم العطاءات المهتمين تقديم اهتمامك للمشاركة <a href="mailto:tender.iraq11@petronas.com.my">tender.iraq11@petronas.com.my</a>
4. RFQ/ITB document shall be issued via email by PCIHBV after receipt of letter/email of interest from interested bidder.	4. يتم إصدار وثائق طلب عرض اسعار او دعوه للعرض عبر البريد الإلكتروني بواسطة شركة بتروناس بعد استلام خطاب / بريد الكتروني بهم من مقدم العطاء المهم.
5. The Bidders shall bear all costs arising from or incidental to the preparation, clarification, finalization and delivery of their Bid Proposals.	5. يتحمل مقدم العطاءات جميع التكاليف الناشئة عن او المتعلقة بإعداد عروض العطاءات وتوضيحها ووضعها في صيغتها النهائية وتسلیتها.
6. The successful bidder will bear the advertisement fee of this tender as mentioned in ITB inclusive of subsequent advertisement cost arises e.g. bid closing date extension.	6. سيتحمل المتعهد /المقاول الذي سيرسو العطاء عليه رسوم اعلن العطاء/المناقصة.
7. PCIHBV reserves the right to award or not to award this tender at its sole discretion; as well as the right to cancel the tender without prior notice.	7. لشركة بتروناس الحق في منح العطاء او الامتناع عن منحه وذلك وفقاً لتقديراتها الخاصة كما لها الحق في إلغاء العطاء/المناقصة دون إنذار أو إgabe أسباب.
8. All communications and accompanying material shall be in English.	8. كل المكالمات والمستندات المرفقة يجب أن تكون مكتوبة باللغة الإنجليزية.
9. If you have further enquiries regarding this Tender Announcement, please email <a href="mailto:tender.iraq11@petronas.com.my">tender.iraq11@petronas.com.my</a>	9. كل المتعهدين ذوى الرغبة والذين لهم استفسارات بخصوص هذا الإعلان عليهم ارسالها للبريد الإلكتروني <a href="mailto:tender.iraq11@petronas.com.my">tender.iraq11@petronas.com.my</a>